
Sejerø den 23.-5.-2013 

Til Udvalget for Småøer

Allerførst tak til jer, der var med på Sejerø, for et par gode dage i jeres selskab, dejligt med jeres 
positive holdning til øproblemer.

Vi talte meget om færge/færgefragt og jeg lovede at sende korrekte tal til jer inden for 3 uger.
Det kan jeg ikke, Formand for Småøernes Færgeselskab, Søren Adersen, vil gerne finde tallene hvis 
jeres Udvalg beder om nogle specifikke tal, men han mener der kan være problemer på nogle af 
øerne

Jeg anmoder derfor Udvalget om at indhente tallene fra Søren Adersen, Formand for Småøernes 
Færgeselskab.

Alle færgeselskaber har tal for fragt, men frygten ligger måske i afregningen, hvis vi får gratis fragt.
Gratis billetter til øboere bliver afregnet i en klump, uden hensyntagen til antal øbopassagerer og 
justeres ikke i takt med vore normale prisstigninger.

Ved gratis fragt er det nødvendigt at finde en afregningsform der giver færgeselskaberne fuld 
kompensation for fragt.

Et andet forslag er, at Udvalget arbejder for gratis fragt til øboere med fast bopæl på øer, i lighed 
med gratis billetter til øboere, dog stadig med fuld kompensation.

Med venlig hilsen
Ella Rasmussen
Formand for Kalundborg Kommunes Ø-udvalg for Nekselø og Sejerø
Mobil 24 43 24 99
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